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Protokoll fra styremøte i SK Brann

Sted: Brann Stadion
Tid: 21. februar kl. 14:00 - 18:30

Styremøte nr.4/2024 

Til stede: Aslak Sverdrup 
Arild Mjøs Andersen 
Håkon Opdal
Per Arne Flatberg
Synnøve Tverlid
Siv E. Rosendahl Skard  
Geir Austvik

Øvrig adm.: Christian Kalvenes, Daglig leder
Eirik N. Christensen, Økonomisjef
Therese Andvik Rygg, Kommersiell leder, sak 20-23
Elisabeth Hobrad, Leder for drift og arrangement, sak 20-23

Andre: Jan Rune Velsvik, Helgesen Tekniske Bygg (HTB), sak 24
Kjetil Håvardstun (EY), sak 30-32 

Styreleder Aslak Sverdrup startet med å ønske velkommen til styremøtet. 

Sak nr. 20/24 Godkjenning av innkalling

Det var ingen spørsmål eller kommentarer til innkallingen.

Vedtak: Innkallingen ble godkjent

Sak nr. 21/24 Godkjenning av møtereferat

Møtereferat fra møte 2/24 og 3/24 er signerte i Admincontrol. Referat fra møte 1/24 
godkjennes til neste møte.

Vedtak: Protokoller fra styremøte 2/24 og 3/24 ble godkjent. 
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Sak nr. 22/24 Daglig leder orienterer

Daglig leder Christian Kalvenes, gikk gjennom utsendt presentasjon med fokus på Sport 
Herrer og Sport Kvinner. Kontraktssituasjon og skadesituasjon ble særskilt diskutert. Det 
ble også gjort en gjennomgang av akademiene med fokus på Brann 2 Herrer og Brann 2 
Kvinner. 

Vedtak: Styret tok saken til orientering

Sak nr. 23/24 Orientering fra Drift, Arrangement og Kommersielt

Kommersiell leder Therese Rygg og leder Arrangement og Drift Elisabeth Hobrad, gikk 
gjennom utsendt presentasjon. Det ble gitt grundig informasjon om arrangementene før 
seriestart (Kick-off mv.) og UWCL-kvartfinalene mot Barcelona. Det ble også kort 
orientert om planer for drift og vedlikehold av de nye banene.

Kommersiell leder gikk gjennom salgstall på privatmarked og bedriftsmarked, det er 
gledelig med sterkt partoutkortsalg både på herre- og kvinnesiden. Det er krevende 
økonomiske tider for mange personer og bedrifter, men Brann er populære og vi er 
optimistiske for å nå budsjettene for 2024. Det ble også gitt en redegjørelse for Branns 
arbeid innenfor bærekraft og samfunnsansvar og hvilket samspill det er mellom 
kommersielle muligheter og disse områdene.

Vedtak: Styret tok saken til orientering 

Sak nr. 24/24 Orientering om anleggsutviklingen

Prosjektleder i HTB, Jan Rune Velsvik gikk gjennom status for Anleggsløftet. Prosjektet 
følger tidsplan inne på Stadion. Det ble grundig redegjort for videre fremdrift. 
Stadionmatten vil være klar til seriestart for herrelaget, mens treningsfeltet ved 
Haukelandshallen forhåpentligvis vil være klart i slutten av april. Mens de to nevnte 
banene er "lay-and-plan", er treningsfeltet ved Brann Stadion "seed-in-place". Siden 
denne banen da må gro før den tas i bruk vil den først være spilleklar i sommer. Dette er 
i henhold til prosjektplanen.

Styret stilte spørsmål til prosjektleder og gikk grundig gjennom risikoforhold i prosjektet. 
Det er ikke avdekket ny risiko eller oppstått uønskede hendelser så langt i prosjektet. Til 
sist gav økonomisjef Eirik Christensen, en status for prosjektregnskapet. Gavene som er 
gitt til anleggsløftet og kontantstrømmen i prosjektet holdes helt adskilt fra klubbens 
øvrige økonomi. Dette sikrer transparens om hvordan gavemidlene brukes. Det er gjort 
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noen tilleggsbestillinger i prosjektet som medfører at forventet kostnad nå er ca. en 
millioner over opprinnelig ramme ekskl. mva. 

Brann er i sluttfasen med å signere festekontrakt for de to treningsbanene på Nymark 
med Bergen kommune. Denne vil trolig signeres i løpet av noen uker.

Vedtak: Styret tok saken til orientering 

Sak nr. 25/24 VAR

Styreleder innledet diskusjonen og viste også til forslag som har kommet inn til årsmøte. 
Det er viktig for klubben å kunne bidra konstruktivt til utviklingen av norsk fotball, enten 
det skulle være å avvikle VAR eller å utvikle det videre. Det er derfor lite ønskelig med 
vedtak som fullstendig binder tillitsvalgte fra klubben. Det er sannsynligvis ikke den 
beste måten å nå frem med klubbens synspunkter, eller gi mulighet til å bevege norsk 
fotball i den retningen vi som klubb i fellesskap ønsker. 

Det er fullt forståelig at årsmøtet gir retning for hvordan styret skal jobbe i disse sakene, 
men samtidig er det en klar fordel at vi har mulighet til å bidra til løsninger og 
konstruktive endringer. 

Styret diskuterte videre arbeidet og forberedelse til medlemsmøtet og årsmøtet.

Vedtak: Styret tok saken til orientering

Sak nr. 26/24 Pensjonsordning for de fast ansatte i SK Brann

Daglig leder og Økonomisjef orienterte kort om saken som er en oppfølging av tidligere 
saker og lønnsoppgjøret i 2023. Administrasjonen vil gå i dialog med de fast ansatte om 
å gjennomføre endringer i pensjonsordningen som en del av lønnsoppgjøret 2024.

Vedtak: Styret gav sin tilslutning til at administrasjonen igangsetter arbeid 
sammen med de fast ansatte for å beslutte at endringer i 
pensjonsordning skal inngå som en del av lønnsoppgjøret i 2024

Sak nr. 27/24 Brann-lounge

Grunnlagsdokumentasjon var sendt ut i forkant av møtet. For å bygge en felles, sterk 
kultur i klubben er det ønskelig å lage et lokale som er stort nok til at alle som arbeider i 
klubben kan samles på regelmessig basis. Dette er søkt gjort gjennom å gjøre en 
ombygning av dagens Players' Lounge og Kremmerhuset. Det tar sikte på å gjøre en 
ombygning som både ivaretar muligheten for at vi kan samles i hverdagene samtidig 
som deler av lokalene kan brukes kommersielt på kampdag og ved andre anledninger.
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Vedtak: Styret besluttet ombygging av Brann Lounge innenfor den 
kostnadsrammen som fremgikk av saksfremlegget.

Sak nr. 28/24 Forberedelse til årsmøte

Styret diskuterte innkomne forslag og det er bred enighet om at det er gledelig at 
klubben har aktive medlemmer som kommer med forslag til saker.

Noen forslag er likelydende og det vil bli gjort et forsøk på å koordinere disse i forkant av 
årsmøtet slik at vi ikke stemmer over samme sak i flere runder. Styret diskuterte 
hvordan de ville møte de enkelte sakene og hvordan forberedelsene til årsmøtet skal 
gjennomføres. Styret koordinerte dette arbeidet mellom seg slik at god forberedelse til 
årsmøtet ble sikret.

Styret foreslår at kontingent for 2024 er uendret fra 2023 og vil legge frem forslag om at 
årsmøtet gir styret fullmakt til å velge revisor. 

Vedtak: Styret vil legge frem forslag om uendret kontingent for 2024 og be om 
fullmakt til å velge revisor. For øvrig koordinerte styret forberedelsene til 
årsmøtet mellom styremedlemmene.

Sak nr. 29/24 Årsmøter i NTF og TFK

Årsmøtet i NTF og TFK gjennomføres samme dag i Oslo. Styret, sammen med daglig 
leder, koordinerte hvem som deltar på hvilke deler av programmet.

Vedtak: Deltakelse på NTF/TFKs årsmøter ble besluttet

Sak nr. 30/24 Presentasjon regnskap 2023

Økonomisjef gikk gjennom regnskapet for 2023 og utviklingen for inntekter og 
kostnader gjennom året. Hvordan overskuddet i 2023 har blitt disponert, spesielt mht. 
investeringer i spillerstallene ble særskilt kommentert. Det ble også gitt en gjennomgang 
av hvordan overskuddet fra salg av næringsarealer har blitt anvendt. Til sist ble det 
gjennomgått hvordan gavene til anleggsløftet er regnskapsført. Klubbens revisor Kjetil 
Håvardstun fra EY, presenterte revisors beretning. Det har vært godt samarbeid mellom 
klubben og revisor gjennom året og det er lav terskel for å diskutere problemstillinger. 
Revisor pekte på enkelte forbedringspunkter for økonomistyringen, og administrasjonen 
vil følge dette opp i 2024.
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Vedtak: Styret tok presentasjon av regnskap 2023 til orientering

Sak nr. 31/24 Styrets gjennomgang med revisor

Styret gjennomførte møte med revisor uten administrasjonen til stede.

Vedtak: Det kom ikke frem alvorlige avvik under denne delen og beretningen er 
ren. Revisor gjennomgikk sin rapport og styret tok saken til orientering

Sak nr. 32/24 Godkjenning av regnskap 2023

Etter gjennomgang av regnskap 2023 og møte med revisor besluttet styret regnskapet 
for Sportsklubben Brann 2023. Regnskapet viser driftsinntekter på kr. 314.669.608, 
driftskostnader på kr. 197.012.213 og et driftsresultat på kr. 117.657.395. Netto 
finansinntekter er på kr 1.266.429, noe som gir et resultat før skatt på kr. 118.923.824. 
Sportsklubben Brann har ikke skatteplikt, mens skattekostnaden i Brann Stadion AS og 
Stadion Event AS samlet var på kr. 185.252, slik at årsresultatet som overføres til 
klubbens egenkapital er på kr. 118.738.572. Av dette er kr. 86.000.000 gavene fra 
Sparebanken Vest og Trond Mohn til Anleggsløftet som realiseres i 2024. Eksklusive 
gavene var driftsinntektene 228,7 mill. kr. og resultat før skatt 32,9 mill. kr.

Vedtak: Styret besluttet regnskapet for Sportsklubben Brann 2023

Eventuelt:
Det var to saker under eventuelt. 

Styreleder har tidligere informert om mulighet for treningskamper mot en ukrainsk 
toppklubb. Det vil nå bli tatt et initiativ fra klubben for å invitere den ukrainske klubbens 
akademilag til Bergen for å spille mot et av Branns akademilag. Det vil ikke medføre 
noen kostnader for Brann å invitere til en slik kamp, den ukrainske klubben har sterk 
økonomi og akademilaget konkurrere på et høyere nivå enn Branns lag. Dette vil altså 
være god matching og gir også en mulighet til å vise støtte til den viktige kampen for 
frihet og demokrati som pågår i Ukraina.

Det ble også orientert om samarbeidet mellom BIR og Brann ("BIRANN?") om grønt 
stadion. Dette arbeidet er en videreføring av NHH sitt forskningsprosjekt og ser ut til å 
kunne styrkes ytterligere i 2024 og det vil bli gitt mer informasjon på et senere 
tidspunkt.
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Det var ingen ytterligere saker, og møtet ble hevet.

Referent: Eirik N. Christensen

Godkjent referat:

Aslak Sverdrup Arild Mjøs Andersen Siv Skard 
styrets leder nestleder styremedlem

Per Arne Flatberg Håkon Opdal Synnøve Tverlid
styremedlem styremedlem styremedlem

Geir Austvik Christian Kalvenes
varamedlem daglig leder
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 xmctjNXecJpF/m0kQHyKdxppA3ETBNKYMWrP3G50x2c=

 
 
 

 
 T4JXDv9PtfNNKe+KkzucGH2Hb1y1XrXkmbj9RTg5nb8=


 
l/6kboGLPFjdvCJCmUx9/NzYRKOrGKtQ2i9k2+YI3mKnaSVXRTZKKi+j9y0e3XT0RIVBDISMi6v7
aU2Pg1/m79ACRSEFjBZni741tyKjbIsGQ+G+Ir3kAPSoJ0KLs4C2Ohp4rlxqntJUXOmdzSwwY3Z8
dlBDAx1U4rr3S8Y6WqNuefaGdqBTsVtvsJiSYtsDLLIVHMa4/NObgFFUxyeeKgVC0+XIZeQuedAM
DILdVbZavpT8xcutpEZhhWz1MP0VAl/ihPMJYde6K68jYrNxn+Y/qIVtLwfpwzgryYjBATyZ/ODW
SgxMJSIzJm/udSL1WoTHEoODXorsO7pUP4wSnfavuZwaxOBM38dzlTNv/rUjx8+J1VrBG/c3NUmH
hLpJR5M9atl3ZoFQSTHWRibmCPJhGoxlLQzMvVSuv2zDcl9eXt9AUsBYPxKZIa99WUDFrAoFYcTh
+/PJVwG0XkpAaxJb2b/K92nhNtwiXYxs9+QslapTAC5BInhfgiIMpC1O

 
 
      2024-03-04T19:31:47.834+01:00     aIMzaloRUky954rW4rY/GSsm8poYA//XgAIP+hTGDmo=  cn=Buypass Class 3 CA G2 ST Business,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 209578344121924218750098    ReBYMc3awfK5bcjKVGIINMh2Sen/07Jtfa0q0H+AcjI=  cn=Buypass Class 3 Root CA G2 ST,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 1015416679773832303832456    +MFsa0/UXLBnLhZYK4gF8cr9DEjYZvTtiVsw41Kp+qY=  cn=Buypass Class 3 Root CA G2 ST,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 957802745516833431383684   text/xml    MIIGezCCBGOgAwIBAgILANcF2TfqKJjzbYgwDQYJKoZIhvcNAQENBQAwZDELMAkGA1UEBhMCTk8x MIIFtjCCA56gAwIBAgILAMrSl0OXH9IoboQwDQYJKoZIhvcNAQENBQAwZDELMAkGA1UEBhMCTk8x   MIIHMAoBAKCCBykwggclBgkrBgEFBQcwAQEEggcWMIIHEjCB/aFYMFYxGDAWBgNVBGEMD05UUk5P 
     
         
             Kalvenes, Christian
             9578-5993-4-1652506
             NO
        
         
             application/pdf
             04-2024 Protokoll 21.02.24.pdf
             ZgBWRAdYyZTXrUJPfmMak3EqGX8HTeALn3nZG++7Acw=
        
         
             Signicat Sign
             XML Signature
             2024-03-04T22:50:59.828+01:00
        
    
     urn:signicat:signaturepolicy:authbased-ltv:2.2
     
         
         BANKID
         
             I have read the document '04-2024 Protokoll 21.02.24.pdf' and hereby accept and approve of its contents with my signature.
        
    
     
         
             
             
             
             
             nbid-nonin-sign
             3
             admincontrol.com
        
         
             
             
             
        
         
             A89D57A4F29647428FA52574B55DFA78
        
    
     
         
             
                 2024-03-04T22:50:23.874+01:00
                 started-signature-session
                 
                     51.174.22.136
                     Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) Chrome/122.0.0.0 Safari/537.36
                     The signer started the signature session by doing an HTTP request to the TSP server.
                
            
             
                 2024-03-04T22:50:24.541+01:00
                 presented-document-to-signer
                 
                     The TSP presented the document to the signer.
                     04-2024 Protokoll 21.02.24.pdf
                     ZgBWRAdYyZTXrUJPfmMak3EqGX8HTeALn3nZG++7Acw=
                     SHA-256
                
            
             
                 2024-03-04T22:50:26.493+01:00
                 signer-consented-to-document-content
                 
                     The signer approved of the contents of the document.
                
            
        
         
             
                 2024-03-04T22:50:59.828+01:00
                 verified-saml-response
                 
                     The SAML Response attributes from the authentication was verified.
                
            
        
    
 
 
 
 
 
 
 

 
 vZf5+RpW0LXvVWXv/MZDktQfZo33HtmjKGSV1GcDbfI=

 
 
 

 
 mpkhQ9Fm+rjxxpwoG9A5LKcOEiUKzHsvTkLJg7hT9P8=


 
cLT6T2p9ZWNKUmuogZlf5DPPk3nJcvsfTABYxgcfohma0OIdvn3h5gZjdV8itwQy6W+hNtgKbT4H
sIHRs01nxCwD0qmrnHSDG9TBhBk0vPvTtHdLAmSBfj9W+hpP+5/xt6+MvwwjWSmUWcPUk6+W60/Z
OqkarLmPXyGSs+ipm6fiOYO7/C5hOZvkv51Bdfdd4jUdQEeqE3f2YAVDIjb4XgPfilVP050LRwCr
6sLW20hpmfIm1Lor+s9+oXae+5Lkb9V2Yj6RK71gz6OuKdZsnOgKfMUMe4ET8rgPRBcAkfKdaur3
Z8Xy8R7nAi1qIZ5HXFV0KOJ5+hkmZ5sqDF1Emeqm+gCE4oQXRzvbhneWlojXVwIxw5tZKZDZmRF4
5kkFdMQR0afK2Rj1EVev92WCEkcwV6AOqQeAkFAYg7F0qFwJpo9AGC9r4fFTUUAQn7K4wjUyfX7R
LdskgZA9JlWhnj2wGrrRG7zZw8FgUDOz4QynFsThsunTiJ/ZOlo6RgS8

 
 
      2024-03-04T22:51:00.019+01:00     aIMzaloRUky954rW4rY/GSsm8poYA//XgAIP+hTGDmo=  cn=Buypass Class 3 CA G2 ST Business,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 209578344121924218750098    ReBYMc3awfK5bcjKVGIINMh2Sen/07Jtfa0q0H+AcjI=  cn=Buypass Class 3 Root CA G2 ST,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 1015416679773832303832456    +MFsa0/UXLBnLhZYK4gF8cr9DEjYZvTtiVsw41Kp+qY=  cn=Buypass Class 3 Root CA G2 ST,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 957802745516833431383684   text/xml    MIIGezCCBGOgAwIBAgILANcF2TfqKJjzbYgwDQYJKoZIhvcNAQENBQAwZDELMAkGA1UEBhMCTk8x MIIFtjCCA56gAwIBAgILAMrSl0OXH9IoboQwDQYJKoZIhvcNAQENBQAwZDELMAkGA1UEBhMCTk8x   MIIHMAoBAKCCBykwggclBgkrBgEFBQcwAQEEggcWMIIHEjCB/aFYMFYxGDAWBgNVBGEMD05UUk5P 
     
         
             Tverlid, Synnøve
             9578-5999-4-2012820
             NO
        
         
             application/pdf
             04-2024 Protokoll 21.02.24.pdf
             ZgBWRAdYyZTXrUJPfmMak3EqGX8HTeALn3nZG++7Acw=
        
         
             Signicat Sign
             XML Signature
             2024-03-05T07:56:05.516+01:00
        
    
     urn:signicat:signaturepolicy:authbased-ltv:2.2
     
         
         BANKID
         
             I have read the document '04-2024 Protokoll 21.02.24.pdf' and hereby accept and approve of its contents with my signature.
        
    
     
         
             
             
             
             
             nbid-nonin-sign
             3
             admincontrol.com
        
         
             
             
             
        
         
             A89D57A4F29647428FA52574B55DFA78
        
    
     
         
             
                 2024-03-05T07:52:34.875+01:00
                 started-signature-session
                 
                     194.146.244.21
                     Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) Chrome/122.0.0.0 Safari/537.36 Edg/122.0.0.0
                     The signer started the signature session by doing an HTTP request to the TSP server.
                
            
             
                 2024-03-05T07:52:35.583+01:00
                 presented-document-to-signer
                 
                     The TSP presented the document to the signer.
                     04-2024 Protokoll 21.02.24.pdf
                     ZgBWRAdYyZTXrUJPfmMak3EqGX8HTeALn3nZG++7Acw=
                     SHA-256
                
            
             
                 2024-03-05T07:55:04.700+01:00
                 signer-consented-to-document-content
                 
                     The signer approved of the contents of the document.
                
            
        
         
             
                 2024-03-05T07:56:05.516+01:00
                 verified-saml-response
                 
                     The SAML Response attributes from the authentication was verified.
                
            
        
    
 
 
 
 
 
 
 

 
 naWTv3REvUVAsEu/OPcEgzOt8JK7wNC82JkwkFET3ck=

 
 
 

 
 rvoixfWg1/Lsi6KCoC5P33IG0asSUPPTBtP9tWXUYhk=


 
Fa5kQt9657H8637qPCvuIdlCntznWcWazhbbYEmPiRCpO4qtGNemlAyTnFjxc5EbGiCTpGXBZwpQ
2QSd4JafxVklLampbduuvrLn50k+/nt6ki3DRgvostgMPW3RjxYVaD1rpeM+Po6v3mXo2jB96ucy
GXxeXZAH84MEivTf6tTiIrq44KI30c6bg5Wq8Ggkp3NgehJLHaxJI1OjuPCrvsaOw9hd6F9JQ6rB
vXUIAmIOWH6Ord7OnB9Xi0vF65/e1Pjk7NkFK71IBdfJYBTOrJlu+/iwzW8TY1ZQABCRcoV4hKZX
LqxBJi5Z+7YzUrWIhBeGx+Jrx8cPMg2vj1N/YCizl0dO/Xb92TMSNJio/Yk4ZDFqa+x8asz8TTAk
76Ll1l9yuk7I6PDpqCIbMqRVu73c5mFOa+ETmavbQLpWYBaDJZhUNns0VtAl/6JfAf+umFbi7qzK
Ge31CfLTm8ze7l3UQjqUMPWBJf7Gy6JdSjq8h+ikICx28mgdQUHZp0qq

 
 
      2024-03-05T07:56:05.718+01:00     aIMzaloRUky954rW4rY/GSsm8poYA//XgAIP+hTGDmo=  cn=Buypass Class 3 CA G2 ST Business,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 209578344121924218750098    ReBYMc3awfK5bcjKVGIINMh2Sen/07Jtfa0q0H+AcjI=  cn=Buypass Class 3 Root CA G2 ST,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 1015416679773832303832456    +MFsa0/UXLBnLhZYK4gF8cr9DEjYZvTtiVsw41Kp+qY=  cn=Buypass Class 3 Root CA G2 ST,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 957802745516833431383684   text/xml    MIIGezCCBGOgAwIBAgILANcF2TfqKJjzbYgwDQYJKoZIhvcNAQENBQAwZDELMAkGA1UEBhMCTk8x MIIFtjCCA56gAwIBAgILAMrSl0OXH9IoboQwDQYJKoZIhvcNAQENBQAwZDELMAkGA1UEBhMCTk8x   MIIHMAoBAKCCBykwggclBgkrBgEFBQcwAQEEggcWMIIHEjCB/aFYMFYxGDAWBgNVBGEMD05UUk5P 
     
         
             Andersen, Arild Mjøs
             9578-5992-4-2952695
             NO
        
         
             application/pdf
             04-2024 Protokoll 21.02.24.pdf
             ZgBWRAdYyZTXrUJPfmMak3EqGX8HTeALn3nZG++7Acw=
        
         
             Signicat Sign
             XML Signature
             2024-03-05T08:50:52.920+01:00
        
    
     urn:signicat:signaturepolicy:authbased-ltv:2.2
     
         
         BANKID
         
             I have read the document '04-2024 Protokoll 21.02.24.pdf' and hereby accept and approve of its contents with my signature.
        
    
     
         
             
             
             
             
             nbid-nonin-sign
             3
             admincontrol.com
        
         
             
             
             
        
         
             A89D57A4F29647428FA52574B55DFA78
        
    
     
         
             
                 2024-03-05T08:49:18.234+01:00
                 started-signature-session
                 
                     217.173.255.170
                     Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) Chrome/122.0.0.0 Safari/537.36
                     The signer started the signature session by doing an HTTP request to the TSP server.
                
            
             
                 2024-03-05T08:49:18.742+01:00
                 presented-document-to-signer
                 
                     The TSP presented the document to the signer.
                     04-2024 Protokoll 21.02.24.pdf
                     ZgBWRAdYyZTXrUJPfmMak3EqGX8HTeALn3nZG++7Acw=
                     SHA-256
                
            
             
                 2024-03-05T08:50:23.536+01:00
                 signer-consented-to-document-content
                 
                     The signer approved of the contents of the document.
                
            
        
         
             
                 2024-03-05T08:50:52.920+01:00
                 verified-saml-response
                 
                     The SAML Response attributes from the authentication was verified.
                
            
        
    
 
 
 
 
 
 
 

 
 6lLSIftgE89BObqaMB421iR2xlYTZ1bzDlPD4gmu5h4=

 
 
 

 
 UrQe92lIKDCjmpoLT1V7TpE+zczl7VQsBPkqIp0Ozqw=


 
HrVY9Ra4aNpDAWVtbhCqmSsb5R/+MT+QWq/cXiK1hADUd+rMlIGuPqb8aGzwZH9LX2Vj6++qerfu
EttEYzYQXmbs/7qgCvcrduhnM7yUnBPF0L9WESXrt6vF/311yA697e+J4eNAawdexIvHqX6BT+/N
XKdMZf7mOxKh7J12uYFSF0hdxepif1jdLf26Xczk3TKxp+nJ2Fdp3d/4A8KMZ0AD4DNSmlYN9Ns8
Tkd1eroOXkejFLIpXz8o4a3y2NmuM0Qzi0hhiMGh7tGpw9HhaiVerrKugWmkv+/Q9N4ka/VNsGRe
bOAfd6DzZ/4M7xpghSChElWhPSJk5Uqu56vfQ5l9D0DoeaWXnYXwoJ3nxXalpQrKT4DPAkSkiywO
Khtp0IlVSVmHYkniQf0hBVRP2L7VcKVkrVtBLTz+jlBBpcouZ3X7VcOgNnt3QXEqupuBp7L7Z4sP
eCc+vQ0UC18X+MvafkQW3HGh5s3HJYx4S8rM4GGL1ehFx83Encig36Et

 
 
      2024-03-05T08:50:53.122+01:00     aIMzaloRUky954rW4rY/GSsm8poYA//XgAIP+hTGDmo=  cn=Buypass Class 3 CA G2 ST Business,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 209578344121924218750098    ReBYMc3awfK5bcjKVGIINMh2Sen/07Jtfa0q0H+AcjI=  cn=Buypass Class 3 Root CA G2 ST,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 1015416679773832303832456    +MFsa0/UXLBnLhZYK4gF8cr9DEjYZvTtiVsw41Kp+qY=  cn=Buypass Class 3 Root CA G2 ST,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 957802745516833431383684   text/xml    MIIGezCCBGOgAwIBAgILANcF2TfqKJjzbYgwDQYJKoZIhvcNAQENBQAwZDELMAkGA1UEBhMCTk8x MIIFtjCCA56gAwIBAgILAMrSl0OXH9IoboQwDQYJKoZIhvcNAQENBQAwZDELMAkGA1UEBhMCTk8x   MIIHMAoBAKCCBykwggclBgkrBgEFBQcwAQEEggcWMIIHEjCB/aFYMFYxGDAWBgNVBGEMD05UUk5P 
     
         
             Opdal, Håkon Eikemo
             9578-5999-4-1178555
             NO
        
         
             application/pdf
             04-2024 Protokoll 21.02.24.pdf
             ZgBWRAdYyZTXrUJPfmMak3EqGX8HTeALn3nZG++7Acw=
        
         
             Signicat Sign
             XML Signature
             2024-03-05T10:23:49.338+01:00
        
    
     urn:signicat:signaturepolicy:authbased-ltv:2.2
     
         
         BANKID
         
             I have read the document '04-2024 Protokoll 21.02.24.pdf' and hereby accept and approve of its contents with my signature.
        
    
     
         
             
             
             
             
             nbid-nonin-sign
             3
             admincontrol.com
        
         
             
             
             
        
         
             A89D57A4F29647428FA52574B55DFA78
        
    
     
         
             
                 2024-03-05T10:20:59.254+01:00
                 started-signature-session
                 
                     85.166.131.187
                     Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) Chrome/121.0.0.0 Safari/537.36 Edg/121.0.0.0
                     The signer started the signature session by doing an HTTP request to the TSP server.
                
            
             
                 2024-03-05T10:20:59.865+01:00
                 presented-document-to-signer
                 
                     The TSP presented the document to the signer.
                     04-2024 Protokoll 21.02.24.pdf
                     ZgBWRAdYyZTXrUJPfmMak3EqGX8HTeALn3nZG++7Acw=
                     SHA-256
                
            
             
                 2024-03-05T10:23:14.572+01:00
                 signer-consented-to-document-content
                 
                     The signer approved of the contents of the document.
                
            
        
         
             
                 2024-03-05T10:23:49.338+01:00
                 verified-saml-response
                 
                     The SAML Response attributes from the authentication was verified.
                
            
        
    
 
 
 
 
 
 
 

 
 IV5/Ew8MLfsDK0p7lUzRRZRCAUkKnvSOSzyybIYuwT0=

 
 
 

 
 alA7C0VrIpC5GFjDUldxeQOK8hNNS+o1trGIWCK5MZA=


 
vwaIQh4/kpsNGgz3onmrJlHtsqLHNtcau+WRZzC9tWGq1dWLNii6QkyeG5y00LXNnW2j6+lKpe5D
fREeOCC1cWhKuGsyXl09V2HDf5cSnW1inictoUvEGR7MiPHPwDS25krXauVULECnA5IlUDm6i34g
xJdAgr4vNZBl5J9UCsFE8ixmBl/phkA1ZZky4tvEXP5gCUiOjvfQuL2R/5MU1nE1Ru9b6G826OeQ
Id1EAv1KcsIrquEc6FU84FrNwNlnLMNyyHBWORE6rSExKBQnX+Q+zOzIP3sgUfqqRsvKNkm9gLJZ
wmvz48bi5yqwC8OFkbalHILOV9gfGKi3+N3rsoSnOhNkapy9P1pjYyMhlb6TTtQddQ3bD/OE1Eri
hR3ZbO30HKd5NAQFV4cfMYwQeReVg6l+0gJSjSku+PjW8mJXDGKXs6fZMuwLZUdCM83MmWFsB/j9
wflyz/SZVbOSYPAh1a+eEpZELtZy7JmyEmISnjMWxdXRfTxjLIXOAAAz

 
 
      2024-03-05T10:23:49.539+01:00     aIMzaloRUky954rW4rY/GSsm8poYA//XgAIP+hTGDmo=  cn=Buypass Class 3 CA G2 ST Business,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 209578344121924218750098    ReBYMc3awfK5bcjKVGIINMh2Sen/07Jtfa0q0H+AcjI=  cn=Buypass Class 3 Root CA G2 ST,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 1015416679773832303832456    +MFsa0/UXLBnLhZYK4gF8cr9DEjYZvTtiVsw41Kp+qY=  cn=Buypass Class 3 Root CA G2 ST,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 957802745516833431383684   text/xml    MIIGezCCBGOgAwIBAgILANcF2TfqKJjzbYgwDQYJKoZIhvcNAQENBQAwZDELMAkGA1UEBhMCTk8x MIIFtjCCA56gAwIBAgILAMrSl0OXH9IoboQwDQYJKoZIhvcNAQENBQAwZDELMAkGA1UEBhMCTk8x   MIIHMAoBAKCCBykwggclBgkrBgEFBQcwAQEEggcWMIIHEjCB/aFYMFYxGDAWBgNVBGEMD05UUk5P 
     
         
             Skard, Siv E Rosendahl
             9578-5999-4-1281352
             NO
        
         
             application/pdf
             04-2024 Protokoll 21.02.24.pdf
             ZgBWRAdYyZTXrUJPfmMak3EqGX8HTeALn3nZG++7Acw=
        
         
             Signicat Sign
             XML Signature
             2024-03-05T12:38:09.334+01:00
        
    
     urn:signicat:signaturepolicy:authbased-ltv:2.2
     
         
         BANKID
         
             I have read the document '04-2024 Protokoll 21.02.24.pdf' and hereby accept and approve of its contents with my signature.
        
    
     
         
             
             
             
             
             nbid-nonin-sign
             3
             admincontrol.com
        
         
             
             
             
        
         
             A89D57A4F29647428FA52574B55DFA78
        
    
     
         
             
                 2024-03-05T12:36:12.986+01:00
                 started-signature-session
                 
                     158.37.102.116
                     Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) Chrome/122.0.0.0 Safari/537.36 Edg/122.0.0.0
                     The signer started the signature session by doing an HTTP request to the TSP server.
                
            
             
                 2024-03-05T12:36:15.408+01:00
                 presented-document-to-signer
                 
                     The TSP presented the document to the signer.
                     04-2024 Protokoll 21.02.24.pdf
                     ZgBWRAdYyZTXrUJPfmMak3EqGX8HTeALn3nZG++7Acw=
                     SHA-256
                
            
             
                 2024-03-05T12:37:33.521+01:00
                 signer-consented-to-document-content
                 
                     The signer approved of the contents of the document.
                
            
        
         
             
                 2024-03-05T12:38:09.334+01:00
                 verified-saml-response
                 
                     The SAML Response attributes from the authentication was verified.
                
            
        
    
 
 
 
 
 
 
 

 
 cHowgDlXmFksYTUOLohIfUSAOguHGKiageNiOxy6YJo=

 
 
 

 
 dzB19HFnE6atXYIz5F5N5eEPg+VA5FkOHmYLRTFTvAQ=


 
FqF0yhHXH0KBHJT8l13+2K2zRMYWm1WcEkmFoVvn160GfvSrLIyIW13/P5sIOR8qq6hi/sz03Uxp
9kaBLJjBG1RzFFFlocESNBNB+89XjwsVocuVh9rFFPPk0rtFN2mv+/9EX+6yc7B0iMKne5LyfPBX
eTYKyzIwhVZbA1ByjZaHj816Vv6bZ9zvNd3WC+O84oHnDewlHNUn081RYkVOhwqfI8GkTI6NkMjM
xd5pyJ2v8Yu1qo5AVeSjqsIBa7ldyZothWSumOCqaHekmzb0jgTN8eVJUqzNnaalALxsqpg3sQb6
eSBWTVnAfEiO2knUK063peUAu6CjJ06kSRxrOjpqMAn/ImvR+cbPD9B1ce0oxebSOzcAc2REPffN
BJvDZ4MqZYsOoHdaspNSwdn2VOWlFYw4BQF6tP2CO12Q086rYOGQynDIrhPz1wdj/nATEeHCb0UT
kPFClkjhk981kzTeob6blzMspfVPYhu+WMlluvo+ttacr4eSkcyUXcV7
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